
To soudí lidé o USA. Důkaz. Temná hra vlády.
Holec odhaluje
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ČESKO: Podle Petra Holce česká vláda ignoruje, že si lidé začínají myslet, že se o Ukrajince
stará více než o ně. A zaujala ho myšlenka Vlastimila Tlustého, že hysterie ohledně války,
symbolizovaná neustálými prohlášeními „Jsme ve válce“, je vyvolávána záměrně, aby se na
ekonomické potíže zapomnělo a ODS se chlubí, že zastavila populisty. „Já si říkám, jak
dlouho si ODS chce s tímhle vystačit,“ upozornil ve svém pořadu Petra Fialu, že už vládne a
od voleb už uplynula nějaká doba. Také odhalil, proč už vláda nemůže rýpat do Babiše za
Čapí hnízdo.

Holec si například všímal, že v průzkumu firmy Gallup International Association nadprůměrný počet
Čechů viní ze situace předcházející válce na Ukrajině Spojené státy. „Jinými slovy, nadprůměrný
počet Čechů vnímá negativně roli USA v celé té rusko-ukrajinské záležitosti. Ne že by snad vinili
USA z té války, ale z toho, jakou roli Amerika sehrála v těch předchozích letech,“ upozornil. Celkově
si dle průzkumu 41 % občanů EU myslí, že USA destabilizují svět. O opaku je přesvědčeno 38 %
občanů zemí EU.

 

 

Jako varovná pro vládu také viděl slova muže, který čekal ve frontě na potravinovou pomoc a říkal:
„Co se stalo na Ukrajině, to je tragédie, ale abychom na to dopláceli my v Česku?“ Dle Holce to totiž
znamená, že lidé vnímají uprchlickou krizi jako něco, co ohrožuje jejich životy. „A mají pocit, že se
česká vláda stará o trochu víc o ukrajinské uprchlíky než o vlastní občany.“ Upozornil i na slova
bývalého ministra Vlastimila Tlustého, který si začíná myslet, že hysterie okolo války (tedy
prohlášení, že jsme ve válce) je vyvolávána záměrně, aby odpoutala pozornost od ekonomických
problémů.

Konstatoval, že se vláda chlubí pomocí Ukrajině. Ale už se jí dle Holce přestává dařit skrývat, že Češi
začínají mít pocit, že Ukrajinci jsou možná teď důležitější než oni sami. A že už tak chatrná logická
konstrukce, že pomocí Ukrajincům se pomáhá i Čechům, se začíná rozpadat.

A co dělá ODS? Chlubí se tím, jak zabránila ve vládnutí „populistům“. „Já si říkám, jak dlouho si ODS
chce s tímhle vystačit. Kdyby mi to chodilo poštou, tak si to budu rámovat a věšet na zdi,“
komentoval Holec a dodal, že podobné materiály chrlí ODS i další od voleb. Položil jízlivou otázku,
zda si vláda uvědomuje, že volby již skončily, že už vládne.

Spolu jsme ve volbách zastavili nebezpečné populisty, kteří chtěli rušit sankce proti

https://cz24.news/to-soudi-lide-o-usa-dukaz-temna-hra-vlady-holec-odhaluje/
https://cz24.news/to-soudi-lide-o-usa-dukaz-temna-hra-vlady-holec-odhaluje/
https://www.gallup-international.com/fileadmin/user_upload/surveys/2022/PA_Charts_GI_Ukraine_25032022.pdf
https://www.gallup-international.com/fileadmin/user_upload/surveys/2022/PA_Charts_GI_Ukraine_25032022.pdf
https://cz24.news/donate/


Rusku a snaží se rozdělit a poštvat společnost proti ženám a dětem z Ukrajiny, které
utíkají před válkou. pic.twitter.com/jzPSRAryqQ

— ODS (@ODScz) April 5, 2022

Naopak očekává, že ekonomické problémy budou hlavním tématem komunálních voleb v září a také
prezidentské kampaně.

Komentoval také dodávku těžkých zbraní na Ukrajinu a podotkl, že dnes je kuriózní situace, kdy se
státy předhánějí v chlubení, co poslali, zatímco dříve se zbraně posílaly inkognito. „V tomhletom asi
máme primát, protože tank je útočná zbraň,“ konstatoval a doplnil, že NATO na dodávku těžkých
zbraní reagovalo, že nediktuje zemím, co mají poslat, že to je jejich svobodná volba. Jinými slovy, ani
NATO se k dodávkám tanků nehlásí.

Ke komunálním volbám se dostal i později, když upozornil, že ODS si pro pražské volby vybrala jako
lídra Bohuslava Svobodu. Holec uznal, že Svoboda je politicky zkušený, jako doktor má svou prestiž, i
když ve Sněmovně prý už kvůli věku chytá „klimbací móresy“ Karla Schwarzenberga. Ale to není to
hlavní, na co se Holec zaměřil.

„Teď, když si trojkoalice SPOLU vybrala jako volebního lídra Bohuslava Svobodu, tak trestní
oznámení od této chvíle je znakem cti pro politiky. Já doufám, že už od nich neuslyším nic o trestním
stíhání, případně soudu Andreje Babiše nebo dalších politiků, protože víte, že i Bohuslav Svoboda je
trestně stíhaný. Nedávno byl vydán Sněmovnou, aby ho mohla policie trestně stíhat za problémy na
magistrátu ještě z minulé éry, kdy byl i primátorem. Třeba to skončí tím, že bude absolutně očištěn,
jako u ostatních politiků, ale teď je trestně stíhaný. Tak já doufám, že už od této vlády neuslyším nic,
žádné invektivy na někoho, že je náhodou trestně stíhaný,“ pravil.
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